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Styrelsens proposition till stämman 2022 

 
Propositionstext: ”Genom ett aktivt styrelsearbete skall de fastigheter som verkar eller konstateras leda dagvatten 
ut på vägarna få ett påpekande och en uppmaning om att finna en alternativ lösning för sitt dagvatten inom 
tomten.” 
 

Bakgrund 
Vi blir allt fler medlemmar som bor i Riset året runt då fler sommarstugor och obebyggda tomter omvandlas till 
åretruntboende. I samband med ombyggnad, tillbyggnad och renovering är det inte ovanligt med förändring av 
infarter och parkeringar på tomterna.  
 
Styrelsen har uppmärksammat ett ökat problem med dagvatten som rinner ut från tomterna ut på våra 
gemensamma vägar, via de hårdgjorda ytor som infarter och parkeringar utgör. Detta dagvatten skapar på kort 
sikt extra arbete för vår väghållare som behöver halkbekämpa när dagvattnet fryser och på lång sikt riskerar det 
att förstöra vägarna. 
 

Styrelsens förslag till stämman 
För att på minska halkbekämpningskostnaderna och underhållskostnaderna uppmanas samtliga medlemmar att se 
över sina in- och uppfarter till tomterna, parkeringar samt andra hårdgjorda ytor och säkerställa att det inte rinner 
vatten längs dessa ytor ut på vägarna. 
 
Genom ett aktivt styrelsearbete skall de fastigheter som verkar eller konstateras leda dagvatten ut på vägarna få 
ett påpekande och en uppmaning om att finna en alternativ lösning för sitt dagvatten inom tomten.  
 


